
 

 

 

 

IDRETTSKRETSSTYRET 

PROTOKOLL 
 

KRETSSTYRETS MØTE NR 9/2024-2025 

ONSDAG 4. DESEMBER 2024  

TEAMS 

 

 

 

PROTOKOLLENE ER OFFISIELLE MELDINGER, OG VEDTAK I SAKER 

SOM ANGÅR IDRETTENS EGNE LEDD, BLIR FULGT OPP DIREKTE 

NÅR DET ER AKTUELT 

 

 

PROTOKOLLEN BLIR I SIN HELHET OFFENTILIGGJORT GJENNOM 

IDRETTSKRETSEN SINE HJEMMESIDER  

 

 

 

 
ØNSKES YTTERLIGERE OPPLYSNINGER I EN IDRETTSKRETSSAK, TA KONTAKT 

MED NORDLAND IDRETTSKRETS SITT KONTOR V/ORG.SJEF 

 

 

 

NORDLAND IDRETTSKRETS 

Idrettens Hus 

Fridtjof Nansens vei 5, 8003 BODØ 

Tlf: 75 71 14 00   

Nordland Idrettskrets (idrettsforbundet.no) 

  

https://www.idrettsforbundet.no/idrettskrets/nordland/
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NORDLAND IDRETTSKRETS 

IDRETTSKRETSSTYRET 

 
STYREMØTE 9/2024-2025, 4. DESEMBER 2024 

TEAMS 

 
Tilstede: Reinert Aarseth  Leder 

Trond Olsen   Nestleder 

Siri-Elise Bjørgaas  Styremedlem 

Aurora Hanssen  Styremedlem 

Audun Anvik   Styremedlem 

Hege-Kristin Pettersen 1. varamedlem 

Bjørn Bremer   2. varamedlem 

 

Forfall:  

 

Fra adm.: Kristin Setså   Org.sjef 

  Tore Strand   Rådgiver aktivitetsutvikling 

   

Sakliste: 

 

 

Sak 57: Godkjenning av protokoll    

a. Styremøte 8/2024-2025, 07.11.24, Teams 

  

Sak 58: Muntlige orienteringssaker: 

• Lederforum NIF 14.11.24 

• IKSU-møte 15.11.24 

• Forslag til endringer i ordningen med kompensasjon for vare- og 

tjenestemoms 

• Uttalelse fra anleggsutvalget på forslag til endring i 

nasjonanleggsordningen 

• Felles teamsmøte for kretslederne i Nordland, Troms og Finnmark 

 

Sak 59: Sak til påtalenemda – avslutning av saken 

 

Sak 60: Foreløpig budsjett 2025  

 

Sak 61: Kriterier for fordeling av ekstramidler – 4. runde 

 

Sak 62: Gravdal Håndballklubb lagt ned 

 

Sak 63: Idrettens Hus i ny BHK-hall 

 

Sak 64: Referatsaker 

 

Sak 65: Møteplan 
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 Saksbehandling: 

 

Sak 57: Godkjenning av protokoll      

a. Styremøte 8/2024-2025, 07.11.24, Teams 

 

Vedtak: Protokollene godkjennes.  

 

 

Sak 58: Muntlige orienteringssaker:  

 

• Lederforum NIF 14.11.24: 

Reinert, Siri-Elise og Kristin deltok. Siri-Elise gikk gjennom saklista som 

var: 

o Ny digital strategi 

o Ny politiattesttjeneste for norsk idrett 

o Økonomi som barriere 

o Rapport om godt styresett i NIF 

o Amalie Husby, president i Studentidrettsforbundet, kåret til årets 

unge idrettsleder 

o Orientering fra valgkomiteen 

 

• IKSU-møte 15.11.24: 

Samme tre var tilstede på dette møtet. Mye av tiden ble brukt på SOU for 

IK, med en gjennomgang av rapporten. Nytt idrettsrådsutvalg utpekt der 

Siri-Elise er med. Dette er oppfølging av vedtak på idrettstinget. 

Gjennomgang NIF sin nye kommunikasjonsstrategi, tidslinje frem til 

idrettstinget 23.-25. mai, og info fra valgkomiteen. 

 

• Forslag til endringer i ordningen med kompensasjon for vare- og 

tjenestemoms: 

Departementet har kommet med forslag som er ute på høring. 

Administrasjonen har spilt inn to saker. Det første er en bekymringssak 

rundt det at idrettslag fra Nordland kommer dårlig ut med dagens ordning i 

og med at det er få ansatte i idretten i Nordland. Det andre er klubber som 

bygger anlegg som ikke tilfredsstiller spillemiddelordningen. De får verken 

spillemidler eller refusjon av mva. NIF sitt forslag til høringssvar blir sendt 

ut 10. desember med frist for tilbakemelding 31.12. 

 

• Uttalelse fra anleggsutvalget på forslag til endring i 

nasjonalanleggsordningen: 

Siri-Elise redegjorde for anleggsutvalget sine vurderinger. Sendes ut 

sammen med protokollen. 

 

• Felles teamsmøte for kretslederne i Nordland, Troms og Finnmark:  

De har hatt møte for å diskutere oppfølging av reisekostnader i nord. De vil 

be forskningsmiljø i Tromsø se på kostnader for idretten i Nord i forhold til 

resten av landet. 
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Vedtak: Til orientering.  

 
 

Sak 59: Sak til påtalenemda – avslutning av saken 

 

Ref fremlegg fra administrasjonen av 29.11.24. 

 

Adm redegjorde for saken. 

 

Vedtak: Til orientering. 

 

 

Sak 60: Foreløpig budsjett 2025 

 

Ref fremlegg fra administrasjonen av 27.11.24. 

 

Adm gikk gjennom budsjettet for 2025 som kun viser overordnede tall. 

Rammetilskudd fra NIF kan muligens være klar før jul, mens rammetilskudd 

fra Nordland Fylkeskommune ikke vil være klar før et godt stykke ut på nyåret. 

Tilbakemeldingen fra fylkespolitikerne er at vi skal vernes under deres 

budsjettbehandling. 

 

Budsjettet viser et underskudd som svarer til beløpet som er vedtatt tatt av 

egenkapitalen til ungdomsprosjekt og medlemshåndteringsprosjektet. 

 

Vedtak: Til orientering.  

 

 

Sak 61: Kriterier for fordeling av ekstramidler – 4. runde 

 

Ref fremlegg fra administrasjonen av 29.11.24. 

 

Adm redegjorde for saken, og foreslår samme fordelingskriterier som forrige 

runde. Dette forutsetter at det ikke kommer nye krav fra departementet eller 

NIF. 

 

Vedtak: Styret i Nordland idrettskrets vedtar følgende fordelingskriterier for  

fordeling av ekstramidler til idrettslag med barn/ungdom i 

lavinntektsfamilier:  

• Idrettslagene må ha aktivitet for barn/ungdom 6-19 år.  

• Beløpet fordeles mellom kommunene i forhold til antall barn i 

lavinntektsfamilier i henhold til statistikk fra SSB.  

• Beløpet til kommunen fordeles mellom idrettslagene i forhold til 

antall barn/ungdom i aldersgruppen.  
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Sak 62: Gravdal Håndballklubb lagt ned 

 

Ref fremlegg fra administrasjonen av 29.11.24. 

 

Adm redegjorde for saken. Da underslaget ble oppdaget ble det valgt nytt styre. 

Styret har så lyst ut midlene, og har hatt kontakt med idrettsrådet underveis i 

prosessen. Midlene ble fordelt til 3 idrettslag i kommunen etter søknad.  

 

Vedtak: Til orientering. 

 

 

Sak 63: Idrettens Hus i ny BHK-hall 

 

Ref fremlegg fra administrasjonen av 29.11.24. 

 

Styret ble orientert om status og møte med leietakerne hos idrettskretsen på 

Aspmyra kvelden før. Styret ba administrasjonen be om forslag til leiekontrakt 

der ansvarsforhold til huseier og leietaker er klargjort. Man må også se på pris 

pr kvm i dag i forhold til generell leiepris i Bodø og prisoverslag fra BHK 

Idrettshall AS.  

Saken legges i bero til det har vært nye samtaler med daglig leder i BHK 

Idrettshall AS som er i pappaperm ut året. 

 

Vedtak: Til orientering. 

 

 

Sak 64: Referatsaker 

 

Ref fremlegg fra administrasjonen av 28.11.24. 

 

Vedtak: Til orientering. 

 

 

Sak 65: Møteplan 

 

Ref fremlegg fra administrasjonen av 28.11.24. 

 

Vedtak: Til orientering. 

 


